
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bij deze de laatste nieuwsbrief van het jaar. Wij 

hopen dat iedereen mooie kerstdagen heeft 

mogen beleven met dierbaren om hen heen.☆ 

Wij als CDA Fractie kijken terug op een 

enerverend jaar en kijken uit naar hopelijk wat 

meer stabiliteit in 2024. 

Inhoudsopgave nieuwsbrief 
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Voorwoord 

Het jaar is weer voorbijgevlogen en er is weer 

veel gebeurd. Voor het CDA geen gemakkelijk 

jaar, de uitslag van de provinciale verkiezingen 

viel tegen, het kabinet viel en opnieuw gingen 

we naar de stembureau’s. 

 

In ditzelfde jaar leerden we Henri Bontenbal als 

onze nieuwe partijleider kennen. Samen met 

het vernieuwde jonge team heeft hij letterlijk en 

figuurlijk een nieuwe bladzijde omgeslagen.  

Het nieuwe vertrouwen heeft tijd nodig. Samen 

bouwen aan een sterk verhaal met echte 

oplossingen voor gewone mensen die bijzonder 

zijn. 

Eline van Kalmthout - Fractievoorzitter 

Nieuwsbrief CDA Rucphen  

December 2023 



Een terugblik op 2023 

Zo aan het einde van het jaar is het  goed om 

terug te kijken naar het afgelopen jaar. 

Regelmatig krijg ik dan ook de vraag hoe  ik als 

wethouder terugkijk op het afgelopen jaar en 

waar ik trots op ben. Ik wil dit graag met u delen.  

2023 was voor veel van onze inwoners een 

moeilijk jaar op financieel gebied. We hebben te 

maken met een hoge inflatie, boodschappen, 

benzine, energie, alles is duurder geworden. 

Daardoor is er een grote groep mensen die 

financieel niet of moeilijk kan rondkomen, ook 

bij de middeninkomens. We zien dit in 

toenemende mate in onze gemeente.  

Hulp aan huis of zorg op maat behoort niet 

meer standaard tot de mogelijkheden voor 

mensen die dat wel nodig hebben. Er is een 

gebrek aan personeel en daar hebben de 

zorgaanbieders ook mee te dealen. Daarnaast 

hebben we nog steeds te maken met de 

gevolgen van corona. Verenigingen en 

organisaties merken dat leden en vrijwilligers na 

de corona niet meer terugkeren. Het vinden van 

vrijwilligers wordt steeds lastiger en dan zijn er 

minder activiteiten mogelijk.  

Ondanks dat ben ik trots op de vele vrijwilligers 

die wel actief zijn in onze gemeente. Vrijwilligers 

dragen bij aan de sociale verbinding in de 

dorpen en geven het kleur. Zo zorgen we samen 

voor de leefbaarheid en voor elkaar.   

Een mooi initiatief is de kledingbank. Ruim een 

half jaar geleden opende deze in het dorpshart 

van Rucphen haar deuren. Inwoners met een 

kleine beurs kunnen hier tweedehandskleding 

zelf uitzoeken. Inmiddels maken 200 inwoners 

gebruik van de kledingbank. Natuurlijk is het 

enerzijds niet fijn dat in onze maatschappij zo’n 

voorziening nodig is, anderzijds is het heel mooi 

om te zien dat er veel kleding wordt ingeleverd 

en dat het mensen echt helpt. Ik merk ook dat 

onze inwoners het initiatief omarmen en 

inmiddels ontvangt de kledingbank wel 215 

zakken kleding per maand van onze inwoners. 

Nergens anders in de regio wordt er zoveel 

ingeleverd als in Rucphen zegt de Kringloper. 

Dan zie je hoe sterk de sociale cohesie is in de 

dorpen en dat is uniek in onze regio.  

Die verbondenheid en betrokkenheid zien we 

bij de honderden mantelzorgers die er bij ons in 

de gemeente zijn. Het zorgen voor elkaar is 

vanzelfsprekend in de families. Vanwege de 

terugtrekkende beweging van de overheid en 

de zorg zal er steeds meer een beroep gedaan 

worden op de familie en het netwerk van de 

zorgvrager.  

We vinden het als CDA ook belangrijk dat 

ouderen in hun eigen vertrouwde omgeving 

kunnen blijven wonen. Vooruitlopend op een 

toekomstige situatie hebben we het afgelopen 

jaar gebrainstormd en bedacht hoe we nieuw 

beleid zouden kunnen maken dat aansluit bij de 

cultuur van onze gemeente. Ik ben dan ook heel 

trots dat we als gemeente Rucphen het langer 

thuis wonen kunnen bevorderen met de 

introductie van premantelzorgwoningen. We 

zijn één van de weinige gemeenten in 

Nederland die dit mogelijk maken en de 

gemeenteraad heeft afgelopen week ingestemd 

met dit beleid.  

Vanaf 1 januari 2024 is het mogelijk om onder 

voorwaarden een premantelzorgwoning te 

realiseren. Ze zijn bedoeld voor personen die de 

AOW-leeftijd hebben bereikt en bieden de 

mogelijkheid om in bijgebouwen of tijdelijke 

units te wonen. Met de introductie van 

premantelzorgwoningen willen we niet alleen 

ouderen ondersteunen bij het voorbereiding op 

de toekomst, maar ook de doorstroming van 

ouderen van grote naar kleinere woningen 

bevorderen. De oudere woont dicht bij de 

familie die als het nodig is de mantelzorg kan 

verlenen. Belangrijk is tevens dat op deze 

manier vereenzaming kan worden 

tegengegaan.  

Al met al reden om met trots en in 

dankbaarheid om te zien en vooruit te kijken.  

 

Suzanne Breedveld-de Ruiter - Wethouder 

 



Persoonlijke ervaring Marlies van Trijp 

 

In het jaar 2022 kwam ik met voorkeurstemmen 

in de raad bij het CDA, inmiddels dus bijna 2 jaar 

geleden. Het was een grote verrassing maar ik 

was er ontzettend blij mee. Vanaf dat moment 

is er veel op me afgekomen, zeker pittig maar 

ook heel leuk! Ik krijg veel energie van met 

inwoners van de gemeente in gesprek gaan, op 

het moment dat zij met vragen komen kan ik 

hier als volksvertegenwoordiger van betekenis 

zijn.  

Ik merk dat ik steeds nieuwsgieriger ben 

geworden naar hoe alles in elkaar steekt, op 

vele vlakken. Daarom ook dat ik heel dankbaar 

ben voor iedereen binnen het CDA die altijd 

klaar staat ter ondersteuning.  

Ik hoop dat ik in 2024 weer veel kan betekenen 

voor de mensen in de gemeente Rucphen. Al is 

het maar met kleine dingen die voor veel 

mensen iets groots kunnen zijn. 

Marlies van Trijp – Raadslid 

 

Programmabegroting 2024 

In november is de begroting 2024 door de 

gemeenteraad vastgesteld. In een tijd waarin de 

gemeente te maken heeft met kosteninflatie, 

een energiecrisis en personeelstekorten, staat 

de gemeente voor de jaren 2024 en 2025 er 

goed voor. De financiële zorgen zijn er voor het 

jaar 2026 en verder. Het uitvoeren van alle 

ambities zou ertoe resulteren dat er over het 

jaar 2026 een tekort zou ontstaan op de 

begroting. Ook zou het een uitdaging zijn om de 

grootste projecten, zoals het integraal 

huisvestingsplan onderwijs, het zorgen voor 

tijdelijke huisvesting te Rucphen en project 

Schijf-Noord in financieel opzicht mogelijk is. Al 

met al ontvangt onze gemeente vanaf het jaar 

2026 ruim € 2 miljoen minder.  

In het coalitieakkoord is opgenomen dat de 

gemeentelijke begroting meerjarig in evenwicht 

dient te zijn. Binnen de coalitie was dan ook de 

vraag hoe de gemeentelijke ambities uitgevoerd 

kunnen worden. Hierin hebben wij als CDA een 

belangrijke voorzet gegeven. Zoals we al bij de 

behandeling van de Kadernota hebben 

aangegeven, vinden we het als CDA te vroeg om 

die ambities uit te voeren die structureel 

doorwerken op de gemeentelijke begroting. 

Wel vindt het CDA het belangrijk dat waar kan, 

gelden worden vrijgemaakt voor ambities die 

(nog) niet structureel doorwerken op de 

begroting. Gezien het overschot in de jaren 

2024 en 2025 kunnen er gelden gereserveerd 

worden voor eenmalige projecten en daarnaast 

kunnen budgetten tijdelijk worden toegekend. 

Op deze manier kunnen in ieder geval voor de 

jaren 2024 en 2025 16 verschillende ambities 

toch worden uitgevoerd. Dit geldt bijvoorbeeld 

voor Sjors Sportief/ Creatief en Preventief 

aanbod binnen het Sociale Domein. Samen met 

de coalitiegenoten van VVD en RVP is er een 

amendement opgesteld om deze 16 

verschillende ambities uit te kunnen voeren de 

komende jaren. 

Laten we met het nieuwe jaar in het verschiet, 

hopen dat gemeenten gecompenseerd gaan 

worden voor het financiële ravijn vanaf het jaar 

2026, zodat ook de structurele investeringen 

kunnen worden uitgevoerd. Daartoe is door de 

oude Tweede Kamer een motie aangenomen. 

Het is nu aan het nieuwe kabinet om tot een 

(financiële) oplossing te komen voor 

gemeenten. Alleen mogen wij daar nu nog niet 

op rekenen… 

Anthony Lambregts – Comissielid ABM 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bestemmingsplan Landgoed Jachthuis Schijf 

Tijdens de laatste raadsvergadering van het jaar 

stond vaststelling bestemmingsplan Landgoed 

Jachthuis Schijf op de agenda. Dit 

bestemmingsplan gaat over het gebied wat in 

de volksmond het Bos van Carlier wordt 

genoemd. Dit gebied is nu in handen van de 

familie de Bruyn. Zij zijn nu al 8 jaar bezig om 

het gebied een andere invulling te geven als 

landgoed. Om dit plan exploitabel te maken 

gaat er binnen het gebied een en ander 

veranderen. De oprichting van een boerderij 

met bedrijfsgebouwen met bijbehorende 

dienstwoningen binnen het gebied de Snijder 

en bouwen van een tweetal poortwoningen aan 

de Hoeksestraat zijn hier onderdelen van.  

 

Onderdeel van het ontwikkelen van het plan is 

dat er een omgevingsdialoog geweest moet zijn 

met omwonenden. Uit de stukken bleek echter 

dat deze niet geweest is. Uit de stukken bleek 

voorts dat er wel bezwaren bij omwonenden 

waren. Het grootste bezwaar was het oprichten 

van een “achteromweggetje” bij de 

poortwoningen, deze zou een forse inbreuk op 

de privacy hebben van de bezwaarmakers. Wij 

als CDA hebben hier dan ook naar gevraagd 

tijdens de commissievergadering en of er alsnog 

met omwonenden en initiatiefnemers 

gesproken kon worden over een mogelijke 

oplossing voor de raadsvergadering. De 

Wethouder heeft dit toegezegd tijdens de 

commissievergadering. In de periode tussen de 

commissievergadering en raadsvergadering is 

dit overleg geweest en heeft ertoe geleid dat 

initiatiefnemers het voorstel gaan wijzigen om 

gehoor te geven aan de bezwaarmakers. Zo zie 

je maar dat het gezegde “beter een goede buur 

als een verre vriend” ook hier zijn betekenis 

krijgt. 

Ludo van Wezel – Comissielid EROM 

 

 

 

 

Breda International Airport 

Afgelopen oktober heeft de CDA-fractie vragen 
gesteld naar aanleiding van een lopende 
rechtzaak over een nieuw luchtvaartbesluit 
voor Breda International Airport.  
In het nieuwe besluit is onder andere een 
nieuwe vliegroute over de Binnentuin te vinden. 
En daarnaast worden geluidsberekeningen 
gemaakt op basis van andere vlieghoogten dan 
de hoogte waarop in werkelijkheid gevlogen 
wordt. 
Daarom dat het CDA vragen heeft gesteld over 
de mogelijke extra overlast voor de gemeente 
Rucphen.  
Kort gezegd was de conclusie uit de 
beantwoording dat er geen (extra) gevolgen 
waren voor onze gemeente. 
Als CDA vinden het te vroeg om die conclusie te 
trekken, de uitspraak van de Raad van State 
volgt immers later nog.  
 
De materie rondom BIA is ontzettend technisch 
maar de luchthaven staat niet stil en wij vinden 
het belangrijk dat de belangen van onze 
gemeente, zowel binnen CROSE als richting 
provincie, benadrukt worden. 
Daar blijven we ons hard voor maken. 
 
Eline van Kalmthout - Raadslid 
 
 

 

 

 

 

 

 



Nieuwjaarsborrel 2024 

Om het nieuwe jaar goed in te leiden willen wij 

de leden van CDA Rucphen van harte 

uitnodigen voor een nieuwjaarsborrel. 

Deze zal plaatsvinden op:  

 

Zaterdag 13 Januari  

10.30 – 13:00 uur 

Landgoed Jorissenhoeve 

Achtmaalsebaan 17, 4721 SM Schijf 

 

Onder het genot van een drankje en een hapje 

zullen we proosten op het nieuwe jaar. 

Daarnaast worden jullie bijgepraat worden 

over de actuele zaken en zullen de komende 

Eurpese verkiezingen besproken worden. 

En net zo belangrijk is het om gezellig met 

elkaar bij te kletsen, daar nemen we dan ook 

uitgebreid de tijd voor! 

Wij hopen jullie dan allemaal te zien! 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vergader agenda 2024 

 

De agenda voor de eerste helft van 2024 ziet er 

als volgt uit: 

-Zaterdag 13 januari Nieuwjaarsborrel 

-Maandag 15 januari  Steunfractie 

-Dinsdag 23 januari Commissie MA 

-Woensdag 24 januari Commissie EROM 

-Donderdag 25 januari Commissie ABM 

-Woensdag 7 februari Raadsvergadering 

-Maandag 26 februari Steunfractie 

-Dinsdag 5 maart Commissie MA 

-Woensdag 6 maart Commissie EROM 

-Donderdag 7 maart Commissie ABM 

-Woensdag 20 maart Raadsvergadering 

-Maandag 8 april Steunfractie 

-Dinsdag 16 april Commissie MA 

-Woensdag 17 april Commissie EROM 

-Donderdag 18 april Commissie ABM 

-Woensdag 15 mei Raadsvergadering 

-Maandag 22 mei Steunfractie 

-Dinsdag 28 mei Commissie MA 

-Woensdag 29 mei Commissie EROM 

-Donderdag 30 mei Commissie ABM 

-Woensdag 12 juni Raadsvergadering 

-Maandag 10 juni Steunfractie kadernota 

-Donderdag 20 juni Commissie ABM 

-Woensdag 3 juli Raad Kadernota 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Nieuwjaarswens 

2023 is bijna vervlogen 

2024 staat al reeds voor de deur 

Een nieuw jaar met nieuwe dromen 

Alles krijgt een nieuwe kleur 

Veel geluk en vrede 

Veel liefde voor elkaar 

Aandacht voor de naaste 

Het wordt een prachtig jaar! 

Bestuur, fractie en steunfractie van CDA 

Rucphen wenst iedereen een gelukkig en 

gezond 2024 toe! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vragen of opmerkingen naar aanleiding van 

dezenieuwsbrief of in het algemeen, neem 

contact op met een van ons! 

Suzanne: S.Breedveld-deRuiter@rucphen.nl  

Marlies: M.van.Trijp@rucphen.nl  

Eline: E.van.Kalmthout@rucphen.nl  

Ludo: L.van.Wezel@rucphen.nl  

Anthony: A.Lambregts@rucphen.nl  

Nicojan: N.Lazeroms@rucphen.nl  
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